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MAANMITTARIKILTA RY

Hallituksen kokous 27/2021
Aika: 29.10.2021 klo 13.30
Paikka: Kiltahuone (Otakaari 4) ja Zoom-etäkokous

Paikalla:
Onni Nurkka
Maija Mäkiniemelä
Titta Kanerva
Inkeri Mankkinen
Tuuli Inkinen (poistui kohdassa 13.)
Juho Pelkonen
Janne Kousa
Viola Palolahti (saapui kohdassa 11.3.2.)

Poissa:
Jesper Winogradow
Pinja Salo
Elli Happonen
Markus Rauhanen

1. KOKOUKSEN AVAAMINEN
Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 13.38.

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN
Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. PUHE- JA LÄSNÄOLO-OIKEUKSIEN MYÖNTÄMINEN
Ei myönnettäviä puhe- ja läsnäolo-oikeuksia.

4. KOKOUKSEN TYÖJÄRJESTYKSEN HYVÄKSYMINEN
Hyväksyttiin kokouksen esityslista kokouksen työjärjestykseksi.

5. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN
Esitys: Hyväksytään kokouksen 26/2021 pöytäkirja.
Päätös: Hyväksyttiin esitys.

6. PÖYTÄKIRJANTARKASTAJAT
Esitys: Valitaan Titta Kanerva ja Juho Pelkonen pöytäkirjantarkastajiksi.
Päätös: Hyväksyttiin esitys.

7. KOKOUKSEN TIIVISTELMÄN KIRJOITTAMINEN
Esitys: Valitaan Maija kirjoittamaan kokoustiivistelmä tiedotuskanavalle. Valitaan Inkeri
kirjoittamaan hallituskuulumiset viikkotiedotteeseen.
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Päätös: Hyväksyttiin esitys.

8. ILMOITUSASIAT
Ei ole.

9. KUULUMISKIERROS
Inkeri: Oikein mukavaa kuuluu. Koitan keräillä itseäni iltaa varten. Oppimispäiväkirjakin pitäisi
pyöräyttää.
Juho: On ollut kiireistä. PPP painaa, mutten ole onneksi ollut puilla paljailla. Yksi esseekin
pitäisi väsäillä.
Titta: Ihan hyvää kuuluu. On ollut aika paljon rahajuttuja. Tenttiviikolla ei ole ollut tenttejä.
Odotan kauhulla uutta periodia.
Janne: Tenttiviikko on ollut rauhallinen. Keskiyöhön mennessä pitäisi kirjoittaa kaksi esseetä.
Tuuli: Ääneni ei toimi. Ilmeisesti on tullut juhlittua ja rankkaa on ollut. Odotan ensi viikkoa.
Onni: Oikein hyvää kuuluu. Kuuluu myös Telegramin laulua. Kolme tenttiä oli yhtäkkiä.
Maija: Sama vika kuin Jannella, kaksi esseetä pitäisi väsäillä illaksi. Jonkin verran hommaa
tehtävänä ennen PPP:tä.

10. RAHA-ASIAT
10.1. Hyväksyttävät korvaustositteet

Esitys: Hyväksytään seuraavat kulukorvaukset maksettaviksi:
Saaja Selite Summa

Pinja Salo 27.8.2021 AYY1011
vuosijuhlaedustus (2.10.) ja
0,40€ palvelumaksu, kuitilla
myös omakustanteinen sillis
(25€)

100,40€

Pinja Salo 2.10.2021 AYY1011
vuosijuhlalahja 21€ lahjoitus
WWF Suomelle norppien
suojeluun

21,00€

Anni Halko Alumniafterit 21.10.2021
Tislaamolla, jaettu
skumppapullo 46€

46,00€

Titta Kanerva 15.10.2021 Diskonttaus55
edustus 95€

95,00€

Ellinoora Rastas 29.10.2021 Kiltikselle
kahvimaitoa ja kahvia

22,08€

Titta Kanerva 15.-17.10.2021 Syysretki
trangiat ja kaasupolttimet
7.50€

7,50€
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Päätös: Hyväksyttiin esitys.
10.2. Hyväksyttävät laskut

Esitys: Hyväksytään seuraavat laskut maksettaviksi:
Saaja Selite Summa

HD-Group Oy Opiskelijahaalarit
Eräpäivä: 9.11.2021

5990,20€

AYY Vuokratilojen varaukset 14.10. ja 25.10.2021.
● Otaranta Club Room 25.11.2021
● OK 20 yläkerta, tilaussauna iso ja pieni sitsi

14.10.2021: Lettu-Cup PT, MK, IK
Eräpäivä: 2.11.2021

200,00€

Edesia Oy Syyspäiväntäräyksen catering
Eräpäivä 3.11.2021

1503,66€

Päätös: Hyväksyttiin esitys.
10.3. Uudet jäsenet

Esitys: Hyväksytään Lukas Junghanns jäseneksi.
Päätös: Hyväksyttiin esitys.

11. JAOSTOKIERROS
11.1. Opintojaosto

11.1.1. KEY:n kohtalo
Esitys: Tavattiin Romanoff vielä kerran. Janne kertoo viimeisimmät käänteet:
Kävimme IK:n ja MK:n pointteja läpi. Romanoff pohtii viikonlopun ajan, ja
maanantaina saamme vahvan suosituksen KEY:n kohtalosta. Menemme
sitten suosituksen mukaan.
Päätös: Merkittiin tiedoksi.

11.2. Ohjelmajaosto
11.2.1. Tomaattisitsit 25.11.

Esitys: Save the date. OK20 yläkerta, ilmo tulee myöhemmin.
Päätös: Merkittiin tiedoksi.

11.3. Ulkojaosto
11.3.1. Hallitukselta PPP apua 3.-6.11.

Esitys: Jeppe ja Juho kertovat, missä he kaipaavat hallitukselta
apua/valmiutta PPP:llä: Ennen PPP:tä saatamme tarvita autokyytejä joltain
auton omistavalta. IE:n apua tarvitaan bussin piikissä. Yleisesti pyydetään,
että hallitus katsoisi vähän matkalaisten perään.
Päätös: Merkittiin tiedoksi.

11.3.2. Yrityssuhdemestarin ja -sihteerien englanninkielisen käännöksen
vaihtaminen
Esitys: Killan sivuilla lukee yrityssuhdemestarin englanninkielisen vastineen
olevan Master of Business, Juho ehdottaa tämän vaihtamista muotoon
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Master of Corporate Relations. Yrityssuhdesihteerien käännös voisi olla
Secretary of Corporate Relations tai Assistant of Corporate Relations.
Päätös: Aletaan käyttää yrityssuhdemestarista englanninkielistä nimeä
Master of Corporate Relations ja yrityssuhdesihteereistä nimitystä Secretary
of Corporate Relations.

12. VUOSIJUHLAEDUSTUKSET
Esitys: Athene 22v 26.11. ilmo DL su 31.10. klo 18: Janne

Wähäjoulu 113v 5.12. ilmo 1.11.-14.11.: Aatu ja Markus
Päätös: Hyväksyttiin esitys.

13. KILLAN LIPPUAIRUE TPJ
Esitys: Tarvitaan killan lippuairue Teekkariperinnejuhlaan. Perinteisesti
Teekkariperinnejuhlaan kuuluu kaikkien Teekkarikiltojen/-yhdistysten liput, jotka tuodaan saliin
Suomenlipun sekä ylioppilaskunnan lipun kanssa. Liput saapuvat n. klo 19 ja poistuvat n. klo
21. Lipunkantajien ei tarvitse olla osallistujana pääjuhlassa, mutta myös pääjuhlassa vieraana
olevat voivat toimia lipunkantajina. Lippuja kannettaessa DC on juhlapuku ilman akateemisia
kunniamerkkejä, sekä teekkarilakki. Myös airuenauhojen kantoa varten kannattaa huomioida
olkapäät peittävä vaate. Lomakkeessa ilmoitetaan yksi henkilö yhteyshenkilöksi. Tarkemmat
ohjeet lähetetään yhteyshenkilöille ilmoittautumisen sulkeuduttua.
Päätös: Valittiin Onni yhteyshenkilöksi. Onni hankkii itselleen pari apukättä.

14. TOIMARIVIRKISTYS JA -HÄRPÄKE
Esitys: Toimarihärpäkeiskuryhmä on toistaiseksi tyhjä, vahvistusjoukkoja kaivataan! Valitaan
toimarivirkistyksen ajankohdaksi 13.12. Jonkun tulisi katsoa varauksia Megazoneen. Jaetaan
toimareille Forms-kysely, jossa alustava ilmoittautuminen virkistykseen sekä härpäketilaus.
Jaetaan tämä ensi viikon alussa.
Päätös: Merkittiin tiedoksi.

15. SUKKIA
Esitys: Värejä on tiedusteltu. Keskustellaan uusien sukkien tilaamisesta.
Päätös: Onni laittaa äänestyksen hallitukselle, mikä väriyhdistelmä valitaan.

16. MENNEET TAPAHTUMAT
16.1. ENG-fest 20.10.

Esitys: Tapahtuma meni hyvin, osallistujia oli positiivisen suuri määrä. Tarkoituksena
on kokoustaa piakkoin muiden ENGin ysvien kanssa, voisiko sponsorointikuvioita
muokata ensi vuoden tapahtumaan.
Päätös: Merkittiin tiedoksi.

16.2. IEn toimarivirkistys/lukkarisitsit 25.10.
Esitys: Meno oli virkistynyt, ruoka kokeellista ja toivon mukaan kaikki nauttivat
olostaan! Myös osa lukkareista pääsi vetämään ekoja aasinsiltoja, jee!
Päätös: Merkittiin tiedoksi.

16.3. MK:n fyysikkospeksikatsomo 26.10.
Esitys: Oli oikein mukavaa! MK:lta vain puuttui paikkamerkinnät.
Päätös: Merkittiin tiedoksi.
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16.4. MK Cooper 27.10.
Esitys: Neljä juoksijaa oli ollut. Joku oli rikkonut 3000 metriä.
Päätös: Merkittiin tiedoksi.

17. TULEVAT TAPAHTUMAT
17.1. PPP 3.-6.11.

Esitys: Alle viikko PPP:hen: JEE ja kääk!
Päätös: Merkittiin tiedoksi.

17.2. MAIK-sitsit & -sillis 20.-21.11.
Esitys: MAIK järjestää tänä vuonna ennätykselliset neljä tapahtumaa! Vuoden neljäs
ja viimeinen tapahtuma on MAIK-sitsit (+sillis), jotka järjestyvät marraskuussa.
Lisätiedot tulevat ensi viikon viikkikseen.
Päätös: Merkittiin tiedoksi.

17.3. Yritysilta 23.11.
Esitys: Juho kertoo Yritysillan tilanteen. Näillä näkymin tapahtumaan tulossa viisi
yritystä ja RIL.
Päätös: Merkittiin tiedoksi.

17.4. MK x MaO Maolausilta 25.11.
Esitys: Yhteisiltama MaO:n kanssa.
Päätös: Merkittiin tiedoksi.

17.5. Tomaattisitsit 25.11.
Esitys: FK & MK -yhteistyö.
Päätös: Merkittiin tiedoksi.

18. PALAUTELAATIKKO
Esitys: Käydään läpi killan palautelaatikkoon saapunut palaute killan tiedotukseen liittyen (liite
1).
Päätös: Hallitus on käynyt läpi palautteen. Hallituksen jäsenet pyrkivät jatkossa
kommunikoimaan paremmin tiedottajan kanssa, jotta kaikki tarvittava tieto pääsisi viikkikseen
kaikkien jäsenien tietoon. Monessa tapauksessa viikkiksen puutteellisuus on johtunut
inhimillisistä unohduksista. Hallitus aikoo myös kehottaa seuraavaa hallitusta tehostamaan
tiedotusta. Hallitus pitää mielessä, että kuvia voisi postata lisää tiedotuskanavalle.

19. MUUT ESILLE TULEVAT ASIAT
Voisiko kiltiksen vanhat avaimet uusiokäyttää jotenkin? Esimerkiksi VPJ:n käädyssä.

- Voisi, ellei niitä kerätä takaisin. Onni salakavalasti kyselee avaimista.
Fuksien kotipaikkakunnat tulee kysyä ennen vaaleja.
Fuksien haalareiden pitäisi olla aikataulussa. Inkeri tiedustelee tilannetta.

20. SEURAAVA KOKOUS
Seuraava kokous ensi viikolla.

21. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN
Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 15.00.
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Pöytäkirjan vakuudeksi,

_________________________ __________________________
Onni Nurkka Maija Mäkiniemelä
Puheenjohtaja Varapuheenjohtaja

LIITTEET

Liite 1: Palaute

Moikka hallitus! Olen ollut varsin tyytyväinen killan toimintaan tänä vuonna, ja haluan kiittää teitä
kaikkia aktiivisesta toiminnasta kiltalaisten hyväksi näinä vaikeina aikoina. Hyvä te!
Haluaisin kuitenkin, että keskustelisitte kokouksessa killan tiedotuksesta, jotta kaikilla teillä (ja myös
tulevilla seuraajillanne) olisi selkeät sävelet siitä, missä tiedotetaan mistäkin asioista ja milloin.
Tiedotuksen selkeyttämiseksi voisi olla jopa paikallaan pitää hallituksen kesken jonkinnäköinen
workshop, koska nämä asiat eivät välttämättä pikaisesti kokouksessa käytyinä tule selviksi.
Tiedotuskanavia on tällä hetkellä monia, joten toivon, että pohditte, mikä kanava on paras millekin
tiedotukselle. Kaikilla kiltalaisilla ei välttämättä ole facebookkia tai kaikki eivät seuraa killan
tg-tiedotuskanavaa. Tämän takia viikkotiedote on mielestäni killan virallisin kokoava tiedotuskanava,
johon kaiken tiedon tulisi olla koottuna. Uskon, että viikkotiedotteen lukeminen on myös monelle
kiltalaiselle tärkeä hetki maanantaiaamupäivällä. Vaikka tiedotuskanava on tullut tärkeäksi osaksi
killan tiedotusta, toivon ettette aliarvioi viikkotiedotteen roolia. Esimerkiksi äljöttelykilpailusta ei
ainakaan tämän viikon tiedotteessa ollut mainintaa, vaan siitä tuli erillinen info tiedotuskanavalle
ennen viikkiksen julkaisua.
Viimeisenä haluaisin teidän pohtivan eri sidosryhmien tiedottamista killan kanavissa. Onko esimerkiksi
killan tiedotuskanava oikea paikka mainostaa Neon raveja tai Luovaa? Kuuluuko Fundin tai Linkin
tapahtumat viikkiksen "Killan tapahtumat" -otsikon alle?
En tiedä, onko tiedottamiseen olemassakaan mitään oikeita ratkaisuja, mutta toivoisin, että pohditte
näitä asioita. Ennen kaikkea toivon, että olette sopineet keskenänne pelisäännöt tiedottamiselle ja että
teidän keskinäinen tiedotus toimii!
P.s. kiva kun oli se kuva kiltiksen avajaismainostuksen yhteydessä. Kuvat tuovat mielestäni kivaa
vaihtelua tekstipainotteiseen tiedotuskanavaan ja kuvasta näki helposti ja nopeasti, mikä case. AD:t
hommiin jatkossakin!


